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Van: BurgerbrievenKR 

Verzonden: vrijdag 15 juni 2012 17:58 

Aan: EE 
Onderwerp: Sentimenten bij de Sabaanse bevolking 

Geachte nm 

Op 15 januari 2011 heeft u een e-mail gestuurd aan de voorzitter van de Tweede Kamer der 

Staten-Generaal over de sentimenten bij de Sabaanse bevolking. Uw e-mail is aan het 
ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK) doorgestuurd ter 
beantwoording. 

Door een foutieve registratie in ons administratiesysteem is uw vraag niet beantwoord. Mijn 
welgemeende excuses voor deze zeer late reactie, 

Als eerste wil ik u danken voor uw weergave van de sentimenten bij de Sabaanse bevolking. In 
uw brief uit u met name uw zorg over de koopkracht op Saba en de bereikbaarheid. De zorgen 

die u in uw brief verwoord zijn bekend bij de verschillende ministeries en daar wordt, indien 
noodzakelijk, actie op ondernomen. 

Zo is er recent in opdracht van de ministeries van Financiën en BZK een onderzoek naar de 
koopkrachtontwikkeling op Caribisch Nederland uitgevoerd. Daaruit blijkt dat in veel gevallen de 
koopkracht gestegen is sinds de eilanden onderdeel zijn geworden van het Nederlandse 
staatsbestel. Dat komt omdat de netto-inkomens van de meeste inwoners sterker is gestegen 
dan de prijzen. De groepen waarbij er wei een reëel risico is dat de koopkracht is gedaald zijn 
parttimers, AOV'ers met een klein pensioen, werknemers in loondienst bij kleine bedrijven en 
ondernemers met een laag inkomen. Het standpunt van het kabinet is dat het negatieve 
koopkrachteffect tijdelijk van aard is, waardoor gerichte maatregelen vanuit de Rijksoverheid 
niet wenselijk zijn. 

Er is recent ook een onderzoek uitgevoerd naar de armoede in Caribisch Nederland. Aan 
de hand van die uitkomsten zal het ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid samen 

met de eilandsbesturen bekijken welke maatregelen genomen zouden kunnen worden. De 
eilandsbesturen hebben een aantal instrumenten ter beschikking voor het voeren van 
armoedebeleid en prijsbeleid om zodoende de onderkant van de samenleving te verlichten. 

Wat betreft de luchtverbindingen zijn de problemen goed bekend bij het ministerie van 
Infrastructuur en Milieu en werkt zij, samen met de eilandsbesturen van Saba en Sint 
Eustatius, aan betere verbindingen en lagere tarieven. 

Met vriendelijke groet, 

Het ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 

waarnemend directeur Koninkrijksrelaties 

15-6-2012


